
ПРОТОКОЛ № 32

Днес, 09.10.2017 г. от 13.30 часа се проведе извънредно заседание на ОбС 
Априлци.

Присъстват – инж. Димитър Кокошаров, Мартин Пенков, Тихомир Колев , Начо 
Начев, Бранимир Беров , Паулин Чорбаджийски, Камен Славов, Тотю Ненов, Стелиян 
Нунев, Младен Колев.

Отсъства: Пепа Колева - общински съветник.

Присъстват още – Д-р Младен Пелов – Кмет на община Априлци, Стела 
Драганова- Зам.кмет на община Априлци.
             Инж. Д. Кокошаров: Уважаеми господа общински съветници, уважаеми г-н 
Кмет, общинска администрация,  откривам извънредното  заседание на Общински 
съвет Априлци  на 09.10.2017г.  с една единствена точка в дневния ред. Това е писмо с 
Вх.№ 533/06.10.2017г. от Дончо Пачников-Директор на СУ”Васил Левски” - 
гр.Априлци относно Разрешаване съществуването на маломерни паралелки и тяхното 
дофинансиране през учебната 2017/2018 учебна година. Миналото заседание ние 
взехме решение по този въпрос за маломерните паралелки, които сега трябва да се 
увеличат с 2 бройки за 9/девети/ клас. 

            Инж. Д. Кокошаров: Който е съгласен с така направеното предложение за 
дневен ред, моля да гласува:

Гласували 10 общински съветника
10 „за”
0 „против”
0 „въздържали се”. Приема се.

С това гласуване ОбС прие следния ДНЕВЕН РЕД:

1. Писмо с Вх.№ 533/06.10.2017г. от Дончо Пачников-Директор на СУ”Васил 
Левски” - гр.Априлци относно Разрешаване съществуването на маломерни 
паралелки и тяхното дофинансиране през учебната 2017/2018 учебна 
година. 

ПО ПЪРВА ТОЧКА
Писмо с Вх.№ 533/06.10.2017г. от Дончо Пачников-Директор на СУ”Васил Левски” - 
гр.Априлци относно Разрешаване съществуването на маломерни паралелки и тяхното 
дофинансиране през учебната 2017/2018 учебна година. 

            Инж. Д. Кокошаров: Уважаеми общински съветници, тъй като писмото е 
входирано само в деловодството на общински съвет, зачитам основните точки от 
предложението на Директора на СУ”Васил Левски”- Дончо Пачников. „Уважаеми 
господин Председател, След приключилият прием и записване на ученици за обучение 
в СУ „В.Левски”-гр.Априлци, се появи текучество на ученици основно по семейни 
причини, което доведе до промяна на първоначалния брой, който Ви бях дал в края на 
м.август.”Както Ви казах, увеличава се 9/девети/ клас с 2/двама/ ученика. За това той 



моли, през учебната 2017/2018 учебна година СУ”Васил Левски” да има седем 
маломерни паралелки.
            Инж. Д. Кокошаров: Имате ли изказвания  по този въпрос? Няма. 

Инж. Д. Кокошаров:  Предлагам следния текст за решение: На основание чл. 21, 
ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и във връзка с чл. 11, ал. 1,т.2 от Наредба № 7/2000г. на МОН , 
Общински съвет Априлци РЕШИ: Одобрява дофинансиране на маломерни паралелки 
за учебната 2017/2018г. в СУ „Васил Левски” – гр. Априлци на основание чл. 11, ал. 1, 
т. 2 от Наредба № 7/29.12.2000г.  и дофинансиране на същите с общ брой 34 ученика.
           Инж. Д. Кокошаров: Имате ли изказвания?Няма. Който е съгласен с така 
направеното предложение за решение, моля да гласува:

Гласували общо 10 общински съветника
10 „за”
0 „против”
0 „въздържали се”. Приема се.

С това гласуване ОбС  взе следното РЕШЕНИЕ № 369

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и във връзка с чл. 11, ал. 1,т.2 от 
Наредба № 7/2000г. на МОН , Общински съвет Априлци 

РЕШИ:

 Одобрява дофинансиране на маломерни паралелки за учебната 2017/2018г. 
в СУ „Васил Левски” – гр. Априлци на основание чл. 11, ал. 1, т. 2 от Наредба № 
7/29.12.2000г.  и дофинансиране на същите с общ брой 34 ученика.

           Инж. Д. Кокошаров: Имате ли други изказвания, питания ? Няма.
           Инж. Д. Кокошаров: Закривам извънредното заседание на Общински съвет.

Председател
инж. Димитър Кокошаров

Протокол
Кристина Колева


